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Afbud fra Lone Nissen, Karen Bundgaard og Lone Sloth 

 

1. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

2. Godkendelse af referat - Godkendt 

3. Orientering fra afdelingen: Årsmøde og kongres. Stine fortalte om 

årsmødet i social og sundhedssektoren, hvor Tanja Nielsen blev genvalgt som 

sektorformand centralt. Der kom nye bestyrelsesmedlemmer til i bestyrelsen 

og Tanja fremlagde en spændende og velformuleret beretning og der 

generelt var meget snak om trepartsaften og OK24 til årsmødet. Der blev talt 

om mål og visioner, som kongressen også omhandlende. Spændende 

årsmødet og kongres med mange nye tanker og ideer. Vedhæftet link til 

årsmøde og kongres: FOAs 6. ordinære kongres 2023 | FOA 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne:  

Pia V: Der er lige afsluttet kurser i recovery og rehabilitering i social støtte. 

Der er lige blevet ansat en medarbejder mere. 

Gitte: Der er ansat 3 ufaglærte, så der ikke skal bruges vikarer. Der er pt. 

kurser i gang med teambuilding hele huset inkl. dagcentret.  

Lærke: Der er slået stillinger op på Myhlenbergparken – 7 stillinger. Der er 

fra 1 dec. kun 5 social og sundhedsassistenter og 7 social og 

sundhedshjælpere tilbage fast I dagvagt. Den ene teamleder har sagt op, så 

der er kun en teamleder på Myhlenbergparken. Der skal formentlig slås en 

stilling op. Pga. ovenstående er de derfor udfordret på fagligheden i huset og 

dette ligger stort pres på de restende faste uddannede medarbejdere. 

https://www.foa.dk/om-foa/foas-kongresser/6-ordinaere-kongres-2023


Pia D: Der foregår mange samtaler – omsorgssamtaler opleves desværre at 

bruges til opsigelsessamtaler. Det er en tendens til hurtigere opsigelser, 

formentligt pga besparelserne. Det er et stort problem at man taler generelt i 

samfundet, regeringen mv at man skal op i tid. Nu taler man her i kommunen 

ned i tid grundet besparelser. Der er talt om at dem der arbejder hver 3 

weekend skal varsles til hver anden weekend. Der er generelt et stort pres 

pga. besparelser. Det er ved at være svært at overskue, da der er så mange 

besparelser. Der er stort fokus på vigtigheden i at der er 

medarbejderrepræsentanter med i alle arbejdsgrupper mv i MED systemet, 

hvilket Pia kæmper for.  

  

5. Medlemstallet er stigende i FOA Mariagerfjord – dette er meget positivt. 

6. Økonomi – der bliver gennemgang næste gang, da det ikke var muligt at 

trække tallene til mødet. 

7. Evaluering af årsmødet – gode tilbagemelding på årsmødet, både ang. 

Mad, indhold, beretning og Pia Poulsen som fortalte om livet på hospice. 

8. Mødedatoer 2024 godkendt: 

• 7/2 (med deltagelse fra pædagogisk sektor og Peter inviteres ift 

fremtidlige aktiviteter/budget omkring dette. 

• 17/4 

• 28/8 

• 19/9 (Årsmøde – denne dag er en torsdag) 

• 27/11 

9. Medlemsaktivitet - Der bliver arrangeret 2 møder i januar i ”lær din 

lønseddel at kende”. Stine aftaler med Dorthe hvordan det passer med 

hende. Forslaget er, at der bliver holdt 2 aftener på 2 timer, så begge 

arbejdshold har mulighed for at deltage. 

10. Evt.  – intet til evt. 

 

 

Ref. Stine 


